

# 大灣區青年就業計劃 13/3 2026 星期五 Friday 招聘會

## Greater Bay Area Youth Employment Scheme Job Fair

參與企業即場提供大量大灣區內地城市職位空缺  
適合29歲或以下及持副學位或以上學歷香港青年申請

Enterprises will offer many job vacancies in the Mainland cities of the Greater Bay Area for Hong Kong young people aged 29 or below with sub-degree qualifications or above

10:30am - 4:30pm  
最後入場時間 Last admission at 4:15pm

旺角香港康得思酒店  
Cordis, Hong Kong in Mong Kok  
7/F 宴會廳 The Ballroom

查詢 Enquiry 2969 0446

有關活動詳情請瀏覽計劃網站  
Please visit the scheme website for details of event  
[www.jobs.gov.hk/gbayes](http://www.jobs.gov.hk/gbayes)



講座  
TALKS

- CV 一站通  
Full access to CV writing
- 內地工作最前線  
Updates on working in the Mainland

### CV診“聊”所\* + 見工相拍攝 CV Consultation\* + Photo-taking

\* CV診“聊”所須預約 合資格參加計劃青年優先  
Reservation is required and priority given to young people eligible to join the scheme

• 如黑色暴雨警告信號、8號或以上熱帶氣旋警告信號、「極端情況」於活動開始前3小時內發出/宣布將會發出，或上述信號/警告在該段期間仍然生效，當日活動將會暫停進行。如有關信號/警告於上午11時或之前取消，當日活動會在兩小時後恢復進行。倘若有關信號/警告在上午11時後除下/仍然生效，當日活動將告取消。

If the Black Rainstorm Signal, Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above, or "extreme conditions" is issued / announced to be issued within 3 hours before the start of the event, or any of the above signal / warning is still in force during the said period, the event will be suspended. If the relevant signal / warning is lowered at or before 11am, the event will be resumed in 2 hours. In case the relevant signal / warning is lowered / still in force after 11am, the event will be cancelled.